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Protokół Nr XLIII/23 
z XLIII Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 21 czerwca 2023 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia       - godz. 1535 
Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 22 
 
 
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 
 Pan Jerzy Laskowski, Przewodniczący Rady Powiatu, otworzył XLIII Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał wszystkich zebranych na sesji: radnych, gości 
i pracowników Starostwa. W sesji uczestniczyło 22 radnych, co wobec 25 osobowego składu 
Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności pracowników starostwa i gości 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Radni, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność: 
- Marcin Frączek, 
- Stanisław Trzaskowski, 
- Artur Wrochna. 
 Pan Przewodniczący odczytał skróconą informację o ochronie danych osobowych, 
przypominając, iż administratorem danych osobowych jest Starosta Olsztyński (Pl. Bema 5, 
10-516 Olsztyn). Poinformował, że dane osobowe przetwarzane są w celu niezbędności takiego 
działania do wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach 
sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi (art. 6 ust. 1 lit. e RODO), 
w związku z realizacją zasady dostępu do informacji publicznej - poprzez utrwalanie 
i transmitowanie obrad Rady Powiatu w Olsztynie. W trakcie przetwarzania danych osobowych 
przysługuje prawo dostępu do swoich danych osobowych. W związku z przetwarzaniem 
danych osobowych, w przypadku powzięcia informacji o nieprawidłowym przetwarzaniu tych 
danych, osoby, których dane są przetwarzane mają prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego – Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Nagrania z transmisji 
udostępniane są w: Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu 
Olsztyńskiego. Znajdujące się na nagraniach dane osobowe przetwarzane są zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa, a następnie archiwizowane, zgodnie z jednolitym 
rzeczowym wykazem akt organów powiatu i starostw powiatowych. Szczegółowe informacje 
na ten temat są zawarte w klauzuli informacyjnej: w Biuletynie Informacji Publicznej, 
na stronie internetowej Powiatu oraz przed wejściem do sali obrad. 

 Pan Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły poprawki, co do treści protokołu 
z XLI Sesji Rady Powiatu z dnia 31 marca 2023 r. i zgodnie z § 24 ust. 1 Statutu Powiatu 
protokół został zatwierdzony. 

Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym radnym jest przesyłany 
porządek obrad, który nie podlega głosowaniu (stanowi on załącznik nr 3 do protokołu). 
Zmiany do przesłanego porządku obrad, zgodnie z art. 15 ust. 2 ww. ustawy wprowadzić może 
Rada Powiatu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, co w wypadku Rady 
Powiatu w Olsztynie wynosi 13 głosów. Porządek obrad został przesłany mailowo wraz 
z materiałami na sesję.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku obrad? 
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Pan Andrzej Abako zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą 
na wprowadzeniu do porządku obrad, po punkcie 9 – dodatkowego punktu pod nazwą 
Pkt 10. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego oraz Pkt. 11. Ustalenie 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. Pan Starosta uzasadnił 
zaproponowane zmiany w porządku obrad.  

Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o zmianę 
w porządku obrad Sesji polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad, po punkcie 9 – 
dodatkowego punktu pod nazwą Pkt 10. Powierzenie zadań jednostkom samorządu 
terytorialnego.   

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Ewa Dutka, 
Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz 
Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław 
Wolak 
NIEOBECNI (5) 
Grzegorz Drozdowski, Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur 
Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę w porządku obrad został przyjęty. 
 

Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
o zmianę w porządku obrad Sesji polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad 
dodatkowego punktu pod nazwą Pkt. 11. Ustalenie stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg powiatowych. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Ewa Dutka, 
Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz 
Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Szydło 
NIEOBECNI (5) 
Grzegorz Drozdowski, Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur 
Wrochna 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę w porządku obrad został przyjęty. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Funkcjonowanie szpitali powiatowych 

 podjęcie uchwał (druki nr 312, 313, 314, 315). 
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Raport o stanie Powiatu Olsztyńskiego 

a) przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Olsztyńskiego za 2022 rok, 
b) debata nad Raportem o stanie Powiatu Olsztyńskiego za 2022 rok, 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Olsztynie wotum 

zaufania za 2022 rok (druk nr 316). 
6. Realizacja budżetu Powiatu: 

a) zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Powiatu za 2022 rok  
– podjęcie uchwały (druk nr 317), 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Olsztynie absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu Powiatu za 2022 rok (druk nr 318), 

c) zmiany w budżecie Powiatu na rok 2023  
– podjęcie uchwały (druk nr 319). 

7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023-2037 
 podjęcie uchwały (druk nr 320). 

8.  Gospodarowanie mieniem Powiatu  
 podjęcie uchwały (druk nr 321). 

9. Udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego 
 podjęcie uchwały (druk nr 322). 

10. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego.   
– podjęcie uchwały. 

11. Ustalenie stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 
– podjęcie uchwały. 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 
13. Zamknięcie obrad Sesji. 
 
 
Pkt 2. Funkcjonowanie szpitali powiatowych. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił o zabranie głosu panią Agnieszkę Jarzębińską - dyrektor 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

Pani Agnieszka Jarzębińska przedstawiła sytuację ekonomiczno-finansową Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
pana Waldemara Jodko o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych przyjęła projekt 
uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są jeszcze inne głosy w dyskusji? 
Pan Jarosław Wolak w imieniu Rady Społecznej szpitala i mieszkańców złożył 

podziękowania dla pani dyrektor i całej kadry za zaangażowanie.  
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Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję 
i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego 
projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Ewa Dutka, 
Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz 
Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław 
Wolak 
NIEOBECNI (5) 
Grzegorz Drozdowski, Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur 
Wrochna 
 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji został przyjęty. 
 

Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Dobrym Mieście (druk nr 312).  
 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Ewa Dutka, 
Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz 
Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław 
Wolak 
NIEOBECNI (5) 
Grzegorz Drozdowski, Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur 
Wrochna 
 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/422/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Dobrym Mieście.  

Załącznik nr 4 
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Pan Jerzy Laskowski poprosił o zabranie głosu panią Martę Maciejewską - dyrektora 

Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu.  
 Pani Marta Maciejewska przedstawiła nowego zastępcę dyrektora szpitala, 
wybranego w konkursie -  pana Leszka Frąckowiaka.  Pani dyrektor przestawiła sytuację 
ekonomiczno-finansową Szpitala Powiatowego w Biskupcu. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych pana 
Waldemara Jodko o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych przyjęła projekt 
uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są jeszcze inne głosy w dyskusji? 
Pani Krystyna Szter podziękowała za opiekę podczas swojego pobytu w szpitalu, 

gdzie przebywała jako pacjentka.  
Pan Andrzej Abako podziękował za współpracę paniom dyrektorkom szpitali, 

za zaangażowanie i rozwój kierowanych przez nie placówek. Pan Starosta powiedział, 
że zarządzanie szpitalami jest trudnym zajęciem w dzisiejszych czasach ze względu 
np. na trudności z kadrą.   

Pani Małgorzata Chyziak poprosiła o wyjaśnienie powodów zawieszenia dyżurów 
w święta. Radna poprosiła także nowego zastępcę, pana Leszka Frąckowiaka o powiedzenie 
parę słów o sobie.  

Pani Marta Maciejewska powiedziała, że dyżury na nocnej, świątecznej opiece były 
zapewnione przez personel w podeszłym wieku i zdarzyło się, że wystąpiła kumulacja chorób 
wśród dwóch lekarzy. To spowodowało, że szpital nie mógł zapewnić dyżuru lekarza, dlatego 
też zawieszono świadczenie. W tej chwili są dwie nowe umowy z młodymi lekarkami, ale nie 
wiadomo jak długo one będą trwały, bo sytuacje są mocno rozwojowe. W tej chwili 
poszukiwana jest kadra, toczą się rozmowy. Nocna i świąteczna opieka, poradnia są takim 
specyficznym miejscem, do którego nie ma dużo chętnych do pracy. Jest duży kłopot żeby 
znaleźć tam kadrę. Opieka ta w dużej mierze posiłkuje się lekarzami spoza Biskupca, 
najczęściej są to lekarze z Olsztyna. W Biskupcu lekarzy jest niewielu. Poradnie w Olsztynie 
są wynagradzane dużo wyżej niż poradnia w Biskupcu, gdyż brane jest pod uwagę zagęszczenie 
ludności.  

Pan Leszek Frackowiak przedstawił swoją osobę. Powiedział, że jest przede 
wszystkim lekarzem - ginekologiem, endokrynologiem, ginekologiem onkologicznym 
mającym doświadczenie w zarzadzaniu, gdyż przez 12 lat był dyrektorem medycznym 
w szpitalu MSWiA w Olsztynie. Pan Frąckowiak powiedział, że jednocześnie prowadził 
oddział ginekologii onkologicznej w szpitalu MSWiA, a przez 12 lat wykładał także na 
Warmińsko-Mazurskim Uniwersytecie Medycznym. Pan Frąckowiak powiedział, że podjął się 
stanowiska zastępcy dyrektora, gdyż pracuje w szpitalu w Biskupcu od 3 lat i ocenia tę 
placówkę bardzo wysoko. Pan Frąckowiak powiedział o planach jakie ma wobec szpitala.  

 
Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego 
projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Szpitala Powiatowego 
im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (4) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji został przyjęty. 
 

Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu (druk nr 313). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (4) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/423/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Szpitala Powiatowego 
im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 5  
 
 

Pan Przewodniczący poinformował, że procedowana będzie uchwała w sprawie 
rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na dokonanie cesji wierzytelności Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. Pan Jerzy Laskowski poprosił panią Martę 
Maciejewską - dyrektor szpitala o uzasadnienie projektu uchwały (druk nr 314). 

Pani Marta Maciejewska powiedziała, że jest to kolejny już taki wniosek firmy 
cateringowej, która dostarcza jedzenie do szpitala. Podobnie jak poprzednio opinia szpitala jest 
negatywna. Powodem tego jest to, iż współpraca z firmą jest trudna. Wiele wysiłków 
wkładanych jest w to, żeby jakość usługi związanej z jedzeniem pacjentów była na w miarę 
zadowalającym poziomie. Firma ma zalgłości w opłacaniu faktur, w związku z czym firma 
dostanie wezwanie przedsądowe. Pani dyrektor powiedziała, że nie widzi na ten moment 
możliwości, aby iść na rękę konsorcjum i aby pozwolić na cesje wierzytelność. Jest obawa 
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o pojawienie się dodatkowych komplikacji związanych z przepływem faktur, płatności 
pomiędzy szpitalem a firmą. Pani dyrektor powiedziała, że opinia szpitala jest negatywna 
i poprosiła o przyjęcie uchwały w zaproponowanej formie, czyli nie wyrażenie zgody 
na dokonanie cesji.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
pana Waldemara Jodko o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych przyjęła projekt 
uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 

Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na dokonanie cesji wierzytelności 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (4) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został przyjęty 
większością głosów. 
 
 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na dokonanie cesji wierzytelności Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu (druk nr 314). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (4) 
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Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/424/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na dokonanie cesji 
wierzytelności Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 6 
 
 

Pan Przewodniczący poinformował, że procedowana będzie druga uchwała w sprawie 
rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na dokonanie cesji wierzytelności Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu (druk nr 315). Pan Jerzy Laskowski poprosił 
panią Martę Maciejewską - dyrektor szpitala o uzasadnienie projektu uchwały (druk nr 315). 

Pani Marta Maciejewska powiedziała, że uzasadnienie jest takie samo. 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 

pana Waldemara Jodko o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych przyjęła projekt 
uchwały bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 

Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na dokonanie cesji wierzytelności 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (4) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został przyjęty 
większością głosów. 
 
 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na dokonanie cesji wierzytelności Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu (druk nr 315). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (4) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/425/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody na dokonanie cesji 
wierzytelności Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 7 
 
 
Pkt 3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Pan Andrzej Abako powiedział, że w pierwszej kolejności opowie o punkcie, którego 
nie ma w przesłanym radnym sprawozdaniu, a mianowicie o wizycie w powiecie olsztyńskim 
Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego pana Glińskiego. Wizyta związana była 
z zespołem pałacowym w Smolajnach i podpisaniem porozumienia, listu intencyjnego, co do 
powstania nowej instytucji kultury na terenie województwa warmińsko-mazurskiego. 
W powiecie olsztyńskiem, w Smolajnach powstanie muzeum biskupa Ignacego Krasickiego. 
Pan Starosta powiedział, że przy okazji wizyty rozmawiał z ministrem o szkole w Smolajnach.   

Pan Andrzej Abako powiedział, że w okresie od ostatniej zwyczajnej sesji Rady 
Powiatu w Olsztynie (25 maja 2023 r.) odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu w Olsztynie. 
Efektem prac Zarządu są między innymi projekty uchwał, które zostały ujęte w porządku obrad 
sesji. Praca Zarządu objęła również poniższe zadania: 

Realizacja budżetu Powiatu: 
1) Zarząd Powiatu dokonał jednej zmiany w budżecie Powiatu na rok 2023. 
Gospodarowanie mieniem Powiatu: 
1) Zarząd Powiatu podpisał z Komendantem Wojewódzkim Policji w Olsztynie umowę 

użyczenia nieruchomości oznaczonej numerem działki 73/1 o pow. 0,33376 ha, 
zabudowanej budynkiem biurowym o pow. użytkowej 2314,00 m² położonym przy 
ul. Dąbrowszczaków 41/42 w Olsztynie. Umowa została zawarta na 3 lata. Budynek będzie 
przeznaczony na potrzeby Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i Powiatowej 
Służby Drogowej. 

2) W okresie między sesjami Zarząd Powiatu wydał: 
a) 1 postanowienie w sprawie uzgodnienia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, 
b) 1 decyzję w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd Powiatowej Służbie 

Drogowej w Olsztynie, 
c) 3 decyzje ZRID w sprawie planowanych inwestycji drogowych. 
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Sprawy drogowe: 
1) Zarząd Powiatu podjął 2 uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji innych jednostek 

samorządu terytorialnego (gmin powiatu olsztyńskiego i sąsiednich powiatów) dotyczących 
zaliczenia dróg do innej kategorii. 

Sprawy z zakresu opieki zdrowotnej:  
1) Zarząd Powiatu odbył posiedzenie wyjazdowe do Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Dobrym Mieście oraz Maltańskiego Centrum Pomocy pw. bł. Gerarda Pomoc Maltańska 
w Barczewie. W trakcie posiedzenia Zarząd zdecydował o podpisaniu z Fundacją 
Kawalerów Maltańskich listu intencyjnego, który został przygotowany w celu podjęcia 
niezbędnych działań zmierzających do ewentualnego przekazania Maltańskiego Centrum 
Pomocy Powiatowi Olsztyńskiemu od 1 stycznia 2024 r.  

Prace nad Raportem o stanie Powiatu Olsztyńskiego w 2022 roku:  
1) Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Olsztynie 

Raportu o stanie Powiatu Olsztyńskiego za rok 2022. Raport będzie przedmiotem debaty 
podczas sesji Rady Powiatu.  

Sprawy z zakresu oświaty i kultury:  
1) Zarząd Powiatu przyjął, opracowany przez Wydział Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej,  

projekt Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023-2026. Projekt 
został skierowany do zaopiniowania przez Warmińsko-Mazurskiego Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków, a na kolejnej sesji zostanie przedłożony Radzie Powiatu. 

2) Zarząd Powiatu, po uzyskaniu opinii Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji, przyznał nagrody i wyróżnienia za wybitne osiągnięcia sportowe i osiągnięcia 
w działalności sportowej w roku 2022. Nagrody zostały wręczone podczas Gali Sportu 
Powiatu Olsztyńskiego, która odbyła się 5 czerwca 2023 r.  

3) Zarząd Powiatu, po przeprowadzonym konkursie, powierzył pani Barbarze Pirogowicz 
stanowisko dyrektora Samorządowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Dywitach na 5-letnią 
kadencję.  
Zdecydował też o powierzeniu prowadzenia Zespołu Szkół Rolniczych w Smolajnach pani 
dyrektor Agnieszce Gołębiowskiej-Węckowicz na kolejną 5-letnią kadencję. 

4) 27 czerwca w sali sesyjnej odbędzie się uroczystość rozdania Nagród starosty 
olsztyńskiego za wyniki w nauce. „Młodzi i Zdolni” to 12 najlepszych uczniów 
reprezentujących wszystkie szkoły prowadzone przez Powiat Olsztyński.  

Inwestycje powiatowe: 
1) Zarząd Powiatu zdecydował o złożeniu wniosku w konkursie „Sportowo Kulturalnie 

Lokalnie – edycja 2023”. Chęć udziału w konkursie wyraził Zespół Szkół w Dobrym 
Mieście z propozycją realizacji inwestycji polegającej na budowie siłowni plenerowej przy 
szkole. Szacunkowe koszty realizacji inwestycji wynoszą 118 757,10 zł brutto, wymagany 
20% wkład własny – 23 751,42 zł.  

Sprawy związane z bezpieczeństwem: 
1) Przygotowany przez Powiat Olsztyński projekt pn. „NOL-ek” został najwyżej oceniony  
w organizowanym przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji konkursie 
„Razem bezpieczniej” im. Władysława Stasiaka. „NOL-ek” będzie przyczepą samochodową 
przekształconą w mobilne centrum edukacji w zakresie bezpieczeństwa. Wyposażony  
w interaktywne pomoce naukowe, gry i gadżety pozwoli na prowadzenie spotkań 
profilaktyczno-edukacyjnych skierowanych do różnych grup odbiorców. Wartość całkowita 
projektu to prawie 120 tys. zł, z czego 100 tys. zł to dofinansowanie z projektu MSWiA, reszta 
pochodzi z budżetu Powiatu.   

2) 29 maja na lądowisku w Gryźlinach odbyła się prezentacja Mobilnego Centrum Dowodzenia 
(MCD) zorganizowana przez Krajową Agencją Informacyjną  „INFO" Sp. z o.o. W spotkaniu 
wzięli udział przedstawiciele służb mundurowych, administracji publicznej oraz samorządowej 
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województwa warmińsko-mazurskiego. Gospodarzami byli starosta olsztyński i wójt Gminy 
Stawiguda.  

Współpraca zagraniczna: 

1) W dniach 4-9 czerwca w Osnabrück odbyła się kolejna edycja Polsko-Niemieckiego Forum 
Kobiet. W polskiej grupie, której przewodniczyła pani Joanna Michalska-Reda, wicestarosta 
olsztyński, znalazły się 23 panie z terenu powiatu olsztyńskiego. Tematem przewodnim Forum 
było zdrowie kobiet w okresie po pandemii koronawirusa, a także przy dodatkowym obciążeniu 
wydarzeniami spowodowanymi wojną w Ukrainie. W trakcie wydarzenia została podpisana 
oficjalna deklaracja przyjaźni między kobietami z Polski i Niemiec.  
2) W dniach 16-17 czerwca delegacja Powiatu Olsztyńskiego w osobach: wicestarosty Joanny 
Michalskiej-Redy i przewodniczącego Rady Powiatu Jerzego Laskowskiego na zaproszenie 
władz Powiatu Osnabrück wzięła udział w spotkaniu poświęconemu wojnie w Ukrainie, 
współpracy na rzecz pokoju, a także kryzysowi energetycznemu związanemu ze zmianami 
klimatycznymi.  
Sprawy z zakresu promocji powiatu: 
1) W Powiatowej Galerii Sztuki SYNAGOGA w Barczewie zakończył się sezon artystyczny. 
2 czerwca Fundacja Most the Most i Narodowy Instytut Muzyki i Tańca zorganizowali tam 
koncert wybitnego polskiego wiolonczelisty Marcina Zdunika. Koncert był formą 
podziękowania mieszkańcom gminy i powiatu za udział w konkursie „Nasz zabytek”, w którym 
dawna synagoga wygrała 1 milion zł na rewaloryzację budynku. Obecnie trwa procedura 
konkursowa, w której ma zostać wyłoniony wykonawca robót. Ponowne otwarcie synagogi jest 
planowane na 2024 rok. 
2) Została uruchomiona nowa strona internetowa Powiatu Olsztyńskiego. Adres witryny 
pozostaje bez zmian, zmieniły się natomiast szata graficzna i funkcjonalność, powstały nowe 
zakładki, które mają ułatwić mieszkańcom znalezienie potrzebnych informacji. Strona jest 
dostosowana do potrzeb osób z niepełnosprawnościami.  
3) W ostatnich dniach została wydrukowana najnowsza publikacja Powiatu Olsztyńskiego  
z cyklu „biblioteczki świętowarmijnej”; jest to książka pt. „Po Świętej Warmii z Mieczysławem 
Orłowiczem. Ilustrowany przewodnik dawny i współczesny”. Pretekstem do wydania tej 
publikacji jest 100. rocznica ukazania się pierwszego profesjonalnego przewodnika po regionie 
– „Ilustrowanego przewodnika po Mazurach Pruskich i Warniji” dr Mieczysława Orłowicza, 
który ukazał się w 1923 roku we Lwowie.  
4) Trwają prace nad kolejnymi publikacjami z tej serii: „Żydzi na Warmii” i „Trakt Biskupi. 
Wrota Świętej Warmii”.  
5) Z inicjatywy Powiatu Olsztyńskiego Stowarzyszenie Szlak Świętej Warmii zorganizowało 
konkurs dla lokalnych przedsiębiorców na „Warnijski kunsztyk”. Wpłynęło 14 zgłoszeń.  
20 czerwca odbyło się posiedzenie zarządu stowarzyszenia, podczas którego wszystkie 
propozycje zostały zatwierdzone. Produkty otrzymają certyfikat uprawniający do posługiwania 
się przez dwa lata znakiem towarowym Warnijski kunsztyk.  
6) 19 czerwca odbyło się walne zgromadzenie Warmińsko-Mazurskiej Regionalnej Organizacji 
Turystycznej. Członkowie stowarzyszenia podjęli uchwałę dotyczącą przyjęcia do W-MROT-
u Stowarzyszenia Szlak Świętej Warmii. Wybrano również nowy zarząd tej organizacji. 
Jednym z jego członków ponownie został dr Wojciech Szalkiewicz, rzecznik Powiatu.  
7) Trwają ostatnie prace nad uruchomieniem strony internetowej stowarzyszenia Szlak Świętej 
Warmii. 
8) Od ostatniej sesji Rady Powiatu w Olsztynie odbyły się wydarzenia przy udziale finansowym 
lub rzeczowym Powiatu: 
- XXII Festiwal Muzyki Chóralnej im. Feliksa Nowowiejskiego w Barczewie 
- Zjazd lekarzy polonijnych na UWM 
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- Dzień Dziecka w Unieszewie  
- Dzień Dziecka – Dni Rodziny w Garzewku  
- Polsko-Niemieckie Forum Kobiet  
- Zakończenie sezonu artystycznego w barczewskiej Synagodze  
- XIII Międzynarodowy Rajd po Lotniskach Warmii i Mazur  
- Turniej Tańca Sportowego o Puchar Starosty Olsztyńskiego 
- Zawody wędkarskie z okazji Dnia Dziecka o puchar starosty olsztyńskiego  
- Turniej Siatkarski o Puchar Warmii  
- XV edycja Ogólnopolskich Mistrzostw w Ramach Kwalifikowanej Pierwszej Pomocy 
W najbliższym czasie odbędzie się Skolicka Noc Kupały, zaplanowana na 23-25 czerwca br.  
Aktywność starosty olsztyńskiego: 

Od ostatniej sesji Rady Powiatu w Olsztynie starosta olsztyński wziął udział w 65 
spotkaniach w urzędzie i poza nim. 
 Pan Andrzej Abako zaprosił na XV Warmiński Kiermas Tradycji, Dialogu i Zabawy, 
który odbędzie się w dniu 1 lipca w Bałdach. W tym roku, w trakcie biskupim, odsłonięty 
zostanie głaz pamiątkowy poświęcony najsłynniejszemu Warmiakowi czyli Mikołajowi 
Kopernikowi w 550 rocznicę urodzin. Fundatorem głazu jest Powiat Olsztyński.  

Pan Starosta zaprosił także na IX Rodzinny Piknik Lotniczy w Gryźlinach, który 
odbędzie się w dniu 9 lipca 2023 r. Pan Abako poinformował także o planach związanych 
z przyjazdem delegacji z Ukrainy, podpisaniem porozumienia o współpracy z Rejonem 
Rówieńskim w Ukrainie. 
 
 
Pkt 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że interpelacje na piśmie można składać 
w dowolnym momencie (zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu Powiatu Olsztyńskiego interpelacje 
składa się na piśmie w sprawach zasadniczych dla powiatu). W okresie od ostatniej Sesji Rady 
Powiatu nie wpłynęła żadna interpelacja.  

Pan Przewodniczący poinformował również, że zapytania składa się na piśmie 
w sprawach aktualnych problemów powiatu, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym 
stanie faktycznym (zgodnie z § 12 ust. 1 Statutu Powiatu Olsztyńskiego). W okresie od ostatniej 
Sesji Rady Powiatu nie wpłynęły żadne zapytania. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania odnośnie sprawozdania Starosty? 
Pani Małgorzata Chyziak zapytała o dwa punkty ze sprawozdania starosty: 
- czy znany jest koszt remontu budynku na ul. Dąbrowszczaków, który w ramach 

umowy przejmuje Powiat na 3 lata, kiedy byłaby tam przeprowadzona PSD i PINB, 
czy wojewoda dołoży do remontu, bo PINB jest administracją rządową?  

 - poprosiła o informację dotyczącą trzech ZRID-ów (czego dotyczą, które są to drogi, 
jakie są to koszty). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że PINB boryka się z miejscami lokalowymi, w ciągu 
3 lat przeprowadzał się dwukrotnie z miejsca na miejsce. Potrzebne jest miejsce docelowe, 
by PINB ciągle się nie przeprowadzał. Lokal przy ul. Dąbrowszczaków będzie zwolniony przez 
Policję, która wybudowała sobie nowe obiekty. Są dwa obiekty, jeden mocniej zdewastowany 
– nr 42. Są plany, by obiekt ten wyłączyć z eksploatacji i być może doprowadzić do rozbiórki 
tego obiektu w przyszłości. Planowane jest, by te dwie instytucie PINB i PSD wprowadzić 
do budynku o nr 41, który był budowany w latach 70. Na dzisiejszy dzień budynek ten 
potrzebuje remontu w środku, by można było tam funkcjonować. PINB stara się pozyskać 
środki na remont od wojewody. Planowane jest także pozyskanie środków na elewację 
i zrobienie budynku z zewnątrz. Przy tym budynku jest spory parking, z którego będą mogli 
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korzystać i mieszkańcy przyjeżdzający do PINB-u i sama Powiatowa Służba Drogowa. Jeżeli 
plany z przejęciem budynku, by się powiodły, to wówczas próbowanoby sprzedać budynek 
na ul. Cementowej. Byłby to wkład własny na remont tego budynku.  

Odnosząc się do pytania odnośnie ZRID-ów pan starosta powiedział, że odpowiedź 
będzie przesłana na maile radnych.  

Pan Zbigniew Szczypiński zapytał o spotkanie w Smolajnach z ministrem Glińskim, 
radny zapytał jaki charakter miała obecność starosty na tym spotkaniu, i czy wiążą się z tym 
jakieś zobowiązania, które mogły paść nawet nieformalnie? Radny poprosił o rozszerzenie 
informacji, co zmienia podpisany list intencyjny? Pan Szczypiński przypomniał, że w roku 
2029 wygaśnie umowa użyczenia terenu dla Powiatu Olsztyńskiego.  

Radny odniósł się także do spotkania dotyczącego forum kobiet. Zwracając się do pani 
Wicestarosty radny poprosił, by w przyszłości rozszerzyć spektrum polityczne jeżeli chodzi 
o zaproszoną grupę. Radny powiedział, że tak jak w powiecie Osnabrűck, tak jak i w Powiacie 
Olsztyńskim są kobiety związane z szeroko pojętą lewicą. 

Pan Marian Piwcewicz odniósł się do lokalizacji budynku na ul. Dąbrowszczaków 
i zauważył, że jest to w centrum Olsztyna i wiadomo, że takie położenie stwarza potężne 
możliwości komunikacyjne, ale też problemy z dojazdem. Radny wspomniał o zakupie 
budynku przy ul. Bema od firmy Cefarm. Radny zaproponował, by rozważyć możliwość 
budowy budynku obok siedziby, skoro wojewoda ma przeznaczyć pieniądze na remont 
budynku przy ul. Dąbrowszczaków. Budynki tworzyłyby kompleks.  

Radny odniósł się także do odpowiedzi jaką otrzymał na zadane przez siebie pytanie 
z ostatniej sesji w sprawie otrzymanych funduszy rządowych w latach 2018-2023. 
Pan Piwcewicz podsumował otrzymane informacje. Radny pochwalił działania obecnej władzy 
rządzącej. 

Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytanie odnośnie Smolajn powiedział, że 
na chwilę obecną Powiat nie będzie ponosił żadnych kosztów związanych z inwestycją rządową 
dotycząca instytucji kultury. Cały czas jest etap opracowania dokumentów, i odbywa się to na 
zasadzie konkursowej. Powiat wspiera Smolajny na podstawie podpisanego 6 lat temu listu 
intencyjnego w sprawie Smolajn pomiędzy: arcybiskupem, wojewodą, marszałkiem 
i burmistrzem. Są tam robione dokumenty po to, aby ułatwić pozyskanie środków publicznych 
na instytucję kultury, która tam powstanie.  Cały wniosek będzie składała kuria, jako właściciel 
obiektu. Pan starosta powiedział, że był tam, bo Powiat jest współwłaścicielem kompleksu 
pałacowego. Pośrodku tego kompleksu Powiat ma swoją nieruchomość. Pan Starosta 
powiedział, że podczas wizyty zasygnalizował ministrowi, że cały czas jest tam szkoła, 
młodzież się w niej uczy.  

Odnosząc się to tematu dotyczącego wyjazdu do Niemiec pan Starosta powiedział, że na 
to pytanie odpowie pani Wicestarosta.  

Odnosząc się do pytania odnośnie dojazdu do ul. Dąbrowszczaków pan Abako 
powiedział, że nie może odpowiadać za stan dojazdu na terenie miasta Olsztyn. Do instytucji 
będzie dojeżdżało się drogami publicznymi, tak jak robi się to do wszystkich instytucji, które 
są na terenie miasta. Radny powiedział, że w godzinach szczytu może być problem z wyjazdem, 
ale pozyskany będzie duży parking. Pan Starosta nawiązał do historii pozyskiwania 
nieruchomości przez Powiat.  

Pan Starosta odniósł się także do współpracy w zakresie pozyskiwania środków 
unijnych, do współpracy z marszałkiem, z rządem. Pan Starosta powiedział, że najważniejsi są 
mieszkańcy. Pan Starosta powiedział, że nigdy nie było tak dużo środków na inwestycje, tak 
dużo programów rządowych z przeznaczeniem na wszelkiego rodzaju zadania, czy to drogowe, 
czy inne związane z prowadzeniem działalności samorządowej. Starosta zwrócił jednak uwagę 
na to, że samorząd poza inwestycjami żyje także tzw. życiem codziennym z wydatków 
bieżących. Przy tworzeniu budżetu i podczas realizacji bieżącego budżetu Powiat otrzymał 
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środki z udziału w PIT na poziomie roku 2018. Gdyby zsumować wszystkie pieniądze jakie 
Powiat otrzymał tzw. „dolewki” powinno być około 42.000.000 złotych, a jest 30.800.000, 
czyli brakuje 11.200.000 zł, na to żeby spiąć wydatki bieżące. Są olbrzymie wątpliwości 
z budżetem roku kolejnego, dlatego że już wiadomo, że minimalna pensja rośnie o 600 zł netto 
plus wysługa lat, czyli o 840 zł. Jest ogromny dylemat, bo pensje osób, które pracują na 
najniższej krajowej będą przewyższały pensje inspektorów wydających decyzje. Jeżeli Powiat 
ma prowadzić taką politykę jaką prowadził do tej pory w zakresie płacy i wynagradzania 
pracowników, to należałoby podnieść wszystkim pracownikom o tą samą kwotę, by nie 
„płaszczyć” tych poborów. Do podniesienia tej kwoty dla 860 pracowników potrzebne jest 
prawie 10 mln złotych. O tyle środków musi być zwiększony budżet, by podjąć ciężar 
podniesienia płacy dla pracowników samorządowych, nie licząc jeszcze planów podniesienia 
wynagrodzenia dla pracowników domu pomocy społecznej.  

Pani Joanna Michalska-Reda powiedziała, że jeżeli chodzi o forum kobiet, to 
w pierwszej kolejności były zaproszone radne, w tym też przedstawicielka lewicy. Nie każdej 
jednak radnej pasował termin wyjazdu, gdyż jest on ustalony kilka miesięcy wcześniej, by panie 
z Osnabrück mogły się do tego przyjazdu przygotować. Tak samo odbywa się to w drugą stronę. 
Pani Wicestarosta podkreśliła, że nie kieruje się ugrupowaniami politycznymi, bo delegacja 
miała na celu wyjazd kobiet, które są zaangażowane społecznie, biznesowo w samorządach. Na 
forum pojechała m.in. pani wójt gminy Purda – p. Teresa Chrostowska, za-ca wójta p. Magda 
Matracka, trzy radne, przedstawicielki innych samorządów gminnych: były panie sołtyski, 
prezeski kół gospodyń wiejskich, stowarzyszeń, bizneswoman. Zapraszane są panie z obszaru 
12 gmin. Jest zasada, że jedzie 25 pań i też 25 pań ze strony niemieckiej przyjeżdża. Tam też 
te spotkanie jest nie tylko z lokalną radą powiatu. Pani Wicestarosta podkreśliła, że pamięta 
o wszystkich i nie kieruje się stroną polityczną.  

Pan Marian Piwcewicz odniósł się do wypowiedzi Starosty, że „teraz to się dostaje, 
a kiedyś to się kupowało”, radny nawiązał do tego, jak to było kiedyś w Powiecie. Radny 
powiedział, że jak tworzony był Powiat, to otrzymał on budynek na ulicy Kopernika. Pracowało 
tam wtedy około 40 osób. Zadania przekazane przez administrację rządową były większe niż 
obecnie. Radny nawiązał do planowanych podwyżek. Pan Piwcewicz powiedział, że być może 
trzeba rozważyć restrukturyzację administracji starostwa skoro obecnie w budynku na ul. Bema 
pracuje 160 osób.  Radny nawiązał do zapytania, które wystosował w sprawie ilości emerytów. 
Radny wspomniał, że w poprzednich latach przekazano powiatowi z Agencji Mienia 
Wojskowego budynek administracyjny na ul. Artyleryjskiej, który miał 4 tys. m2. Została 
zrobiona dokumentacja za 130 tys. złotych. I na jednym zarządzie była decyzja, że tam będzie 
starostwo, a już na drugim zarządzie decyzja, że jednak Powiat kupuje budynek od Cefarmu 
na ul. Bema. Zadziałała polityka.   

Pani Iwona Plaskota odniosła się do zorganizowanego forum kobiet i powiedziała, 
że prawdopodobnie w przyszłym roku trzy amatorskie teatry z Powiatu Olsztyńskiego 
tj. z Gietrzwałdu, z Purdy, z Bartąga pojadą na dni kultury polskiej w Osnabrück. Radna 
powiedziała, że nie tylko na niwie kulturalnej to są osiągnięcia, bo prowadzono także rozmowy 
o opiece nad kobietami, które przebywają w rodzinach patologicznych. Radna podziękowała 
za zorganizowanie wyjazdu.  

Pan Zbigniew Szczypiński poruszył dwie sprawy. Odnosząc się do uzasadnienia pani 
Wicestarosty odnośnie wyjazdu radny powiedział, że przyjmuje je z pokorą. Nawiązał do tego, 
że w skład rady wchodzi 5 formacji tj. 4 partie plus piąta formacja „Nasz Powiat”. Radny 
powiedział, że czuje niedosyt, bo ani lewa, ani prawa strona tego kolorytu, spektrum jaki 
tu funkcjonuje nie była reprezentowana w tym forum, które funkcjonuje w oparciu o Powiat 
Olsztyński. Radny powiedział, że nie jest to zarzut, a wyrażenie opinii. Skład był formułowany 
na osobiste zaproszenie Wicestarosty Olsztyńskiej. Pan Szczypiński powiedział, że wygląda 
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na to, że formacja lepiej stoi w kontaktach z Osnabrűck niż sam Powiat Olsztyński, 
bo pojechało 15 osób, a zaraz potem też dwie osoby: Wicestarosta i pan Przewodniczący.  

Zwracając się do pana Starosty radny powiedział, że nie zgadza się ze stwierdzeniem, 
że kiedyś było więcej zakupów budynków niż teraz. Jakby to zestawił, to tych miejsc, którymi 
się handlowało było dużo. Szczególnie w pierwszej kadencji, bo administracja rządowa musiała 
zapewnić podstawy bazowe. Radny nawiązał do wypowiedzi pana Piwcewiczna odnośnie 
budynków. Pan Szczypiński powiedział także, że wtedy kiedy pan Piwcewicz był w Zarządzie 
Powiatu, to Powiatem rządziła formacja, którą teraz kieruje Starosta. Radny powiedział, 
że wygląda to tak, jakby zarzucać swoim poprzednikom, że więcej kupowali niż załatwiali, 
a prawda jest inna. Radny nawiązał także do sprzedaży kamienicy mieszczącej się przy 
ul. Kajki.    

Pan Andrzej Moszczyński powiedział, że się cieszy, że pan Piwcewicz poprosił 
o zsumowanie kwot, które mówią jakie były dofinansowania do naszych wspólnych inwestycji, 
nad którymi głosowaliśmy. Radny wspomniał o wypowiedzi Starosty dotyczącej problemów 
z finansami bieżącymi i powiedział, że wiąże się to z tym, że rząd stara się obniżać podatki. 
To powoduje, że są mniejsze wpływy. Duże jednak pieniądze przychodzą na inwestycje 
z rządu, to jest około 50-60%. Obecnie zapowiadane jest nawet 80-90% dofinansowania 
do inwestycji. Radny wspomniał o planach finansowania wydatków inwestycyjnych. Radny 
powiedział, że wojewoda i marszałek starają się dofinansowywać samorządy, i nie można 
mówić, że jest mniej pieniędzy, bo okazuje się z dokumentów, że dużo więcej pieniędzy 
wpłynęło.   

Pani Joanna Michalska-Reda odniosła się do spotkania kobiet w Osnabrűck 
i powiedziała, że zapraszała radną Ewę Dutkę (która reprezentuje Lewicę), panią Małgorzatę 
Chyziak (które reprezentuje PSL). Nie każdemu ten termin pasował. Wicestarosta powiedziała, 
że pojechały 23 kobiety. Partnerstwo polega na tym, że delagacja przyjeżdża d Osnabrűck, 
a całość pobytu finansowana jest przez powiat Osnabrűck. Gdy powiat Osnabrűck przyjeżdża 
do Polski, to praktycznie finansuje sam wszystko. Tak to wygląda w przypadku forum kobiet. 
Jest to korzystna współpraca. Pozyskiwane są środki od marszałka w ramach współpracy 
międzynarodowej (w tym roku pozyskano 7 tys. zł.) Odnosząc się do wyjazdu z panem 
Przewodniczącym pani Wicestarosta powiedziała, że takie było zaproszenie, roczne 
podsumowanie.  

Pan Zbigniew Szczypiński powiedział, że w sprawie wyjazdu zostało już powiedziane 
wszystko. 

Pan Jarosław Wolak złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 
Pan Jerzy Laskowski powiedział, że wpłynął wniosek, ale nie ma potrzeby 

głosowania, bo już nikt nie zgłasza się do dyskusji.  
 
 
Pan Przewodniczący ogłosił 20 minutową przerwę w porządku obrad. 
 
 

Pkt 5. Raport o stanie Powiatu Olsztyńskiego. 
 

a) przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Olsztyńskiego za 2022 rok 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił panią Wicestarostę, by przedstawiła Raport o stanie 
powiatu za 2022 rok.  

Pani Joanna Michalska-Reda powiedziała, że jest to piąty Raport o stanie powiatu – 
pierwszy był w 2019 roku.  Zarząd Powiatu, co roku, do dnia 31 maja przestawia Radzie 
Powiatu i mieszkańcom Raport. Podsumowuje on działanie Zarządu Powiatu w roku 
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poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów, strategii Rady Powiatu i budżetu 
obywatelskiego. Podobnie jak w roku ubiegłym, raport został przygotowany  w oparciu o 
ogólne wytyczne wskazane w ustawie, według sugestii Związku Powiatów Polskich 
dotyczących kształtu tego dokumentu. Zachowano wszelkie wymogi dotyczące dostępności 
dokumentów, aby dokument, który będzie na stronie do pobrania mógł być odczytany przez 
wszystkie systemy.  Jak co roku wszystkie wydziały i jednostki skutecznie pracowały nad tym, 
aby przygotować dane ze swoich obszarów do raportu, który jest przedstawiany. Pani 
Wicestrosta powiedziała, że poprzedni rok był pod wpływem działań, które wydarzyły się na 
Ukrainie w roku poprzednim. Następnie Pani Wicestarosta przedstawiła Raport o stanie 
Powiatu Olsztyńskiego. 

 
b) debata nad Raportem o stanie Powiatu Olsztyńskiego za 2022 rok 
 
Pan Jerzy Laskowski powiedział, że teraz jest czas na debatę nad Raportem o stanie 

Powiatu za 2022 rok i zgodnie z ustawą nie ma tu ograniczeń czasowych. Pan Przewodniczący 
poprosił o zgłaszanie się do dyskusji, ale poprosił, by była to wypowiedź na temat Powiatu.  

Pani Małgorzata Chyziak podziękowała za przedstawienie raportu i poprosiła, 
by w przyszłym roku zrobić takie podsumowanie, porównanie danych do roku ubiegłego. 

Pani Krystyna Szter powiedziała, że na stronie 7 jest mowa o Powiatowej Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Olsztynie, radna zauważyła, że zabrakło tu informacji 
o filiach (w Barczewie, w Biskupcu, Olsztynku i Dobrym Mieście). Radna odniosła się także 
do starej nieczytelnej strony internetowej i powiedziała, że sam raport jest czytelny.  

 
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Olsztynie wotum 

zaufania za 2022 rok (druk nr 316) 
 

Pan Laskowski powiedział, że zaraz odbędzie się głosowanie nad projektem uchwały 
w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Olsztynie wotum zaufania za 2022 rok (druk nr 
316). Następnie pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 30a ust. 9 ustawy 
o samorządzie powiatowym odrzucenie w głosowaniu uchwały o udzielenie wotum zaufania 
jest równoznaczne z przyjęciem uchwały o nieudzieleniu zarządowi wotum zaufania, co jest 
jednoznaczne ze złożeniem wniosku o odwołanie zarządu. Pan Laskowski powiedział, że jako 
radny zachęca innych radnych do głosowania za uchwałą. Uchwałę o udzieleniu Zarządowi 
Powiatu wotum zaufania Rada Powiatu podejmuje bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady Powiatu, co w przypadku Rady Powiatu w Olsztynie wynosi 
13 głosów.  

Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
udzielenia Zarządowi Powiatu w Olsztynie wotum zaufania za 2022 rok.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
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Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz 
Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
PRZECIW (1) 
Marian Piwcewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (4) 
Zbigniew Czabrycki, Marcin Frączek, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/426/2023 z dnia 21 czerwca 

2023 r. w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Olsztynie wotum zaufania za 2022 rok  
Załącznik nr 8  

 
 

Pan Andrzej Abako podziękował za głosowanie i za to, że wspólnie widziany jest 
kierunek rozwoju Powiatu Olsztyńskiego, kierunek rozwoju samorządu, pracy na rzecz małych 
ojczyzn, mieszkańców Powiatu Olsztyńskiego. Pan Starosta podziękował Zarządowi Powiatu 
za kolejny rok pracy i współpracy na rzecz Powiatu Olsztyńskiego.  
 
 
Pkt 6. Realizacja budżetu Powiatu. 
 

a) zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu za 2022 rok 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o przedstawienie sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu za 2022 rok (druk nr 317). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że sprawozdanie przedstawi Skarbnik Powiatu pani 
Lucyna Kozikowska. 

Pani Lucyna Kozikowska przedstawiła sprawozdanie finansowe wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok. Pani Skarbnik powiedziała, że przebieg 
realizacji budżetu przebiegał poprawnie i właściwie. Realność planowania potwierdzają 
osiągnięte wyniki. Realizacja budżetu z roku na rok jest coraz trudniejsza, zmiany przepisów 
jak również niepełne finansowanie części bieżącej stwarza niekiedy problemy. Służby 
finansowo-księgowe jednostek oraz pracownicy wydziału starają się radzić sobie z tym, co 
potwierdza pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Wobec braku głosów w dyskusji pan Przewodniczący przytoczył §1 projektu tej 

uchwały zgodnie, z którym Rada Powiatu w Olsztynie, po rozpatrzeniu, zatwierdza 
sprawozdanie finansowe Powiatu Olsztyńskiego za rok 2022 wraz ze sprawozdaniem rocznym 
z wykonania budżetu Powiatu Olsztyńskiego. 

Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Olsztyńskiego za 2022 rok (druk nr 317). 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, Janusz 
Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (1) 
Zbigniew Czabrycki 
NIEOBECNI (3) 
Marcin Frączek, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/427/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Olsztyńskiego za 2022 rok.  

Załącznik nr 9 
 

 
b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Olsztynie 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu za 2022 rok (druk nr 318) 

 
Pan Jerzy Laskowski odczytał uchwałę Nr RIO.VIII-0120-156/23 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 13 kwietnia 2023 roku 
w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Olsztynie sprawozdaniu 
z wykonania budżetu Powiatu Olsztyńskiego za rok 2022 (uchwała stanowi załącznik nr 10 
do protokołu). 

Następnie Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Powiatu 
Olsztyńskiego za 2022 rok.  

Pan Andrzej Moszczyński, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił opinię 
Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Powiatu Olsztyńskiego za 2022 rok wraz 
z wnioskiem w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2022 r. (opinia stanowi załącznik nr 11 do protokołu, a wniosek Komisji 
Rewizyjnej stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Pan Jerzy Laskowski przedstawił uchwałę Nr RIO.VIII-0120-248/23 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 31 maja 2023 roku 
w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Olsztynie o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu w Olsztynie z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 2022. 
(uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił radnych o zabieranie głosu. 
Pan Marian Piwcewicz powiedział, że sprawozdanie Komisji Rewizyjnej opiera się 

o opinię RIO, jest na to formuła od wielu lat stosowana. Radny powiedział, że nie zajmuje się 
to zasadnością pewnych wydatków, rozwiązań, spraw finansowania i funkcjonowania 
poszczególnych placówek. Radny powiedział, że będzie głosował przeciw i uzasadni swoje 
uwagi. Pan Piwcewicz przedstawił następujące uwagi: 
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– co do funkcjonowania instytucji generujących koszty – radny wymienił szkołę 
muzyczną w Dywitach. Radny powołał się na odpowiedź na zapytanie, które zadał na 
sesji odnośnie zatrudnionej liczby osób,  

– odnośnie inwestycji polegającej na budowie Szkoły Muzycznej w Wadągu,  
– odnośnie funkcjonowania spółki Fotowoltaika Gryźliny, 
– odnośnie szkoły rolniczej w Smolajnach (m. in. w zakresie hodowli koni), 
– odnośnie przejmowania budynków i kosztów utrzymania np. synagogi w Barczewie, 
– odnośnie zatrudnionych emerytów, osób w wielu emerytalnym. 

Pan Jarosław Wolak odniósł się do wypowiedzi odnośnie koni. Radny powiedział, 
że każdy koń ostatecznie jest przeznaczony na mięso. W szkole w Smolajnach po to są konie, 
by zachęcić dzieci do nauki w tej szkole. Radny przyznał, że na dzień dzisiejszy nie ma 
instruktora do jazdy, ale radny wyraził nadzieję, że to się wkrótce zmieni.  

Pan Andrzej Abako odniósł się do liczby zatrudnionych emerytów.  
Pan Marian Piwcewicz przeczytał treść odpowiedzi na zapytanie zadane na sesji 

w sprawie liczby emerytów i osób w wieku emerytalnym zatrudnionych w Powiacie 
Olsztyńskim. 

Pan Lech Nitkowski złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. Radny 
wypowiedział, się na temat braku nauczycieli, fizyków, chemików.  

Pan Jerzy Laskowski udzielił jeszcze głosu panu Staroście, aby mógł dokończyć swoją 
wypowiedź. 

Pan Andrzej Abako powiedział, że ludzie w wieku emerytalny stanowią poniżej 5% 
całości zatrudnienia, które aktualnie w Powiecie wynosi 860 etatów. W dużej części emeryci 
ratują sytuację w zakresie funkcjonowania niektórych zawodów. Pan Starosta wspomniał o 
lekarzach, którzy są na emeryturze i wciąż  świadczą pracę, co sprawia, że służba zdrowia może 
działać i funkcjonować. Pan Starosta odniósł się także do sytuacji, która jest w kraju. Pan Abako 
wypowiedział się na temat sposobu nauki w szkole muzycznej, wspomniał o nauce 
indywidualnej. Poprosił radnego, aby wypowiadał się na temat faktów, a nie forowanych racji, 
bo każdy może je inne mieć. Pan Starosta poprosił, aby szanować pracę emerytów, a nie mieć 
pretensje, że mają siły do pracy. 

Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie złożonego przez pana Lecha 
Nikowskiego wniosku formalnego o zamknięcie dyskusji.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, , Lech Nitkowski, Janusz 
Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław 
Wolak 
PRZECIW (1) 
Marian Piwcewicz 
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Moszczyński 
NIEOBECNI (4) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
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Pan Jerzy Laskowski poinformował, że wniosek został przyjęty i dyskusja zostaje 

zamknięta.  
Następnie pan Jerzy Laskowski poinformował, że procedowana będzie uchwała 

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Olsztynie absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
Powiatu za 2022 rok. Rada ww. uchwalę podejmuje bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady, w głosowaniu jawnym, co w wypadku Rady Powiatu w Olsztynie 
wynosi 13 głosów. Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 13 ust. 2 ustawy 
o samorządzie powiatowym odrzucenie w głosowaniu uchwały o udzielenie absolutorium jest 
równoznaczne z przyjęciem uchwały o nieudzieleniu Zarządowi absolutorium. 

Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 
w Olsztynie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu za 2022 rok (druk nr 318). 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
PRZECIW (1) 
Marian Piwcewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (4) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/428/2023 z dnia 21 czerwca 

2023 r. w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Olsztynie absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu Powiatu za 2022 rok. 

Załącznik nr 14 
 

Pan Jerzy Laskowski pogratulował Zarządowi Powiatu w Olsztynie. 
Pan Andrzej Abako podziękował radnym za zaufanie i docenienie pracy. Szczególne 

podziękowania Starosta skierował do pani Skarbnik i służb finansowych Starosta Powiatowego 
i wszystkich jednostek powiatowych. Pan Starosta podziękował radnym za zaufanie, 
za absolutorium dla Zarządu, za pozytywne zaopiniowane rocznej pracy.  

Pan Jerzy Laskowski przekazał na ręce pani Skarbnik bukiet kwiatów.  
 
 

c) zmiany w budżecie Powiatu na rok 2023 
 

 Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że w ramach proponowanych zmian zaistniała 
konieczność wprowadzenia autopoprawki. Wynika ona z dwóch spraw, które wpłynęły już po 
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przygotowaniu materiałów na sesję. Pierwsza sprawa dotyczy budowy parkingu na cele 
postojowe Starostwa Powiatowego w Olsztynie wraz z infrastrukturą towarzyszącą 
(proponowana kwota zadania to 181.670 zł, którą proponuje się sfinansować z rezerwy 
inwestycyjnej). Do tej pory rezerwa nie była uruchamiana i stanowiła kwotę 1 mln złotych. 
Druga sprawa to przyjęcie pomocy finansowej z gminy Dobre Miasto w wysokości 5 tys. zł, na 
udzielenie stypendiów za wysokie wyniki w nauce i osiągniecia artystyczne i sportowe uczniom 
i studentom. Środki będą rozdysponowane w ramach udzielania dotacji. Pani Skarbnik 
przedstawiła proponowane zmiany w budżecie Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok wraz 
autopoprawką. Pani Lucyna Kozikowska poprosiła o przyjęcie proponowanych zmian łącznie 
z przygotowaną autopoprawką. 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji.  
 Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie wraz z autopoprawką.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 

Pani Anna Klewiado zwracając się do Starosty i Zarządu zapytała o inwestycję 
drogową na drodze Gołogóra-Skolity. Radna powiedziała, że były duże oczekiwania wobec tej 
inwestycji, a teraz radna i mieszkańcy są pełni obaw, jeżeli chodzi o remont tej drogi. Radna 
powiedziała, że rozumie, że pieniądze przeznaczone na drogę przechodzą na rok następny 
tj. 2024 i inwestycja w tym roku nie zostanie zrealizowana. Radna zapytała, czy w związku z 
tym, że jest deklaracja Gminy Świątki na współfinansowanie drogi, to istnieje szansa na 
uruchomienie procedury jeszcze w tym roku, gdy Zarząd dojdzie z gminą do porozumienia? 
Radna wyraziła obawę, że przekładanie inwestycji spowoduje wzrost kosztów, co spowoduje 
brak realizacji.  

Pan Marian Piwcewicz odniósł się do realizacji inwestycji polegającej na budowie hali 
sportowej w Olsztynku według zasady „zaprojektuj i wybuduj”. Radny wspomniał, że składane 
oferty są powyżej możliwości finansowych Powiatu. Radny zapytał, czy jeżeli się zgłasza taką 
propozycję, to są przygotowane jakieś założenia projektowe, wymogi m.in. powierzchnia 
użytkowa, wymiary, cena, karta katalogowa, pojemność widowni? Pan Piwcewicz 
wypowiedział się na temat dostępnych w intrenecie projektów dotyczących hali. Radny zapytał, 
czy dyrektor Wydziału Inwestycji ogłaszając taką ofertę postawił takie uwarunkowania i w 
przypadku hali w Olsztynku, i szkoły muzycznej w Wadągu?  

Pan Bogumił Kuźniewski odniósł się do budowy drogi Olsztynek-Waplewo. Radny 
zapytał o jaką drogę tu chodzi, bo w jego ocenie część już była remontowana. Radny 
powiedział, że w jego ocenie powinna to być droga Olsztynek-Łutynowo-Nadrowo. Radny 
zapytał kiedy budowa tej drogi będzie realizowana, skoro teraz przeznaczono na nią 1 mln 
złotych (na dokumentację)? 

Pan Jan Dowgielewicz powiedział, że ma takie same wątpliwości jak pani Klewiado. 
Radny powiedział, że jest to nie do przyjęcia takie przeniesienie inwestycji na przyszły rok. 

Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytanie radnej Klewiado i radnego 
Dowgielewicza powiedział, że inwestycja jest przewidziana w zakresie Polskiego Ładu, 
z pieniędzy popegeerowskich. Realizacja tej inwestycji to 12 miesięcy. Rozstrzygnięto już 
przetarg, jest wykonawca. Wykonawca złożył ofertę wyższą niż jest tam kwota, w związku 
z tym te uzupełnienia w zakresie finansowania. Nie da się skrócić budowy tej drogi, trzeba 
wykorzystać 12 miesięcy. Być może wykonawca zrobi ją w tym roku, ale rozliczona będzie w 
roku przyszłym. Obwiązuje nas okres 12 miesięczny dlatego trzeba planować ja na lata 2023-
2024, bo takie jest prawo. Finansowo nie jest ona zagrożona, bo jest już wyłoniony wykonawca. 
Wójt znalazł środki na współfinansowanie tego zadania i wydaje się, że zadanie nie jest 
zagrożone i będzie realizowane zgodnie z Polskim Ładem tj. 12 miesięcy od podpisania 
z przedsiębiorcą umowy.  
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Odpowiadając na pytanie odnośnie dokumentacji pan Starosta powiedział, że w całości 
tej inwestycji, która najprawdopodobniej powstanie w Łutynówku planowane jest, aby 
powstały dwa wjazdy, jeden z węzła Waplewo, drugi z Olsztynka. Planowane jest zrobienie 
tego w całości drogą powiatową. Trzeba to zaplanować w dokumentacji. Ważny jest etap drogi 
w Waplewie, który jest wąski, tam planuje się powstanie jakby obwodnicy Waplewa. 
W pierwszym etapie należy wykonać dokumentację, w której być może trzeba będzie zrobić 
decyzje środowiskową, raport środowiskowy. Pan Starosta powiedział o planach 
dokumentacyjnych i planach związanych z pozyskaniem środków.  

Odnosząc się do pytań dotyczących hali w Olsztynku pan Starosta powiedział, że nie 
ma jeszcze wyłonionych wykonawców dlatego, że hala w pierwszym etapie przetargowym 
osiągnęła cenę 30 mln zł, a mamy tylko 15. Postanowiono zetapować tę inwestycję na dwa 
etapy - w pierwszym etapie wybudować stan surowy zamknięty za 15 mln złotych. Aktualnie 
trwa procedowanie nowego przetargu. Trzeba było dokonać zmiany programu funkcjonalno-
użytkowego, czyli programu, który określił zasady i wstępny kosztorys wykonania tego 
zadania. Planuje się powstanie budynku jak najtańszego, pasywnego. Pan Starosta powiedział, 
że nie można kupić projektu gotowego hali, bo hala budowana jest w centrum 
średniowiecznego miasta, obok zamku. Trzeba nawiązać do struktury architektonicznej tego 
terenu.  

Odpowiadając na pytanie odnośnie szkoły muzycznej w Wadągu pan Starosta 
powiedział, że plany budowy szkoły traktuje jako szczęście, gdyż uczy się tam pół tysiąca 
dzieci, których ta szkoła uszczęśliwi. Powstanie nowoczesna szkoła, z nowoczesnymi 
rozwiązaniami. Budynki, które tam powstaną będą wielofunkcyjne. Szkoła finansuje się 
z subwencji oświatowej, którą Powiat otrzymuje z budżetu państwa.  

Pan Lech Nitkowski zapytał o Nadleśnictwo Wipsowo, które ma finansować jakieś 
remonty? 

Pan Marian Piwcewicz poprosił o przesłanie dokumentacji dotyczącej Powiatowego 
Centrum Sportu i Zdrowia przy Zespole Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza 
w Olsztynku, na podstawie której ogłoszono przetarg i złożono oferty. 

Pan Andrzej Abako odpowiadając na prośbę pana Piwcewicz powiedział, 
że dokumenty będą przesłane na maila.  

Odpowiadając na pytanie pana Nitkowskiego pan Starosta powiedział, 
że kontynuowane jest zadanie, które rozpoczęto w zeszłym roku z Nadleśnictwem Wipsowo. 
Współpraca dotyczy naprawy dróg szutrowych na terenie Nadleśnictwa Wipsowo.   

 
Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok wraz z autopoprawką.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Janusz 
Radziszewski, Krystyna Szter, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (1) 
Waldemar Jodko 
NIEOBECNI (5) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 

Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok wraz 
z autopoprawką.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Janusz 
Radziszewski, Krystyna Szter, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (1) 
Waldemar Jodko 
NIEOBECNI (5) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/429/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. 

Załącznik nr 15 
 
 

Pkt 7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023-
2037. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił panią Skarbnik o uzasadnienie zmian w uchwale 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2023-2037. Pan Przewodniczący poprosił panią Skarbnik o zabranie głosu.  

Pani Lucyna Kozikowska uzasadniła proponowane zmiany w uchwale zmieniającej 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2023-2037 łącznie z autopoprawką. Zmiany są konsekwencją zmian, które zostały 
wprowadzone w budżecie na rok 2023 przy zadaniach wieloletnich. Istotne są dwa zadania, 
które rzutują na finanse lat następnych, zadania które kreują wyniki budżetu lat 2024-2025. 
Zmiany dotyczą: 
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– zadania finansowanego w ramach współpracy z gminą Światki i programem Polski 
Ład – modernizacja drogi na odcinku Świątki – Skolity – Gołogóra,  

– zadania realizowanego w gminie Olsztynek dotyczącego przebudowy drogi 
na odcinku Olsztynek – Waplewo.  

Pani Skarbnik poinformowała, że przygotowana zmiana wieloletniej prognozy finansowej 
łącznie z autopoprawką spełnia wymogi ustawy o finansach publicznych. Pani Kozikowska  
poprosiła o przyjęcie proponowanych zmian łącznie z autopoprawką. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji.  

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie wraz z autopoprawką.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Lech Nitkowski zapytał, czy w objaśnieniach wkradała się pomyłka w pkt 3, czy 

tak powinno być? Pytanie dotyczyło zadania – dokumentacja projektowa na przebudowę drogi 
powiatowej – zwiększenie wydatków w roku 2023 o 1 zł. 

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że nie ma tam pomyłki, faktycznie zadanie 
wzrasta o 1 zł. Ta złotówka związana była z rozliczeniem poszczególnych udziałów jednostek, 
które finansują tą dokumentację.   

Pan Marian Piwcewicz odniósł się do aktualnych zadłużeń, kosztów spłat kredytu. 
Radny powiedział, że otrzymał odpowiedź, że zadłużenie wynosi około 40 mln. Radnego dziwi 
fakt, że przez ostanie dwa lata nie było zaciągniętych nowych kredytów, a były realizowane 
inwestycje. Kredyty były planowane w budżetach, a znaleziono środki finansowe, które nie 
zmuszały do zaciągania kredytów. Radny poprosił, by pani Skarbnik szerzej rozbudowała ten 
temat. 

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że temat planowania jest trudnym 
zagadnieniem, plany odnoszą się do poszczególnych dokumentów. Informacje o finansach 
wyglądają inaczej na dzień 1 stycznia, inaczej wyglądają w lutym, maju.  Rada spotyka się raz 
na kwartał w zmianach dotyczących budżetu. Wnioski dotyczące zmian odnoszone są do 
sytuacji, które na tą chwilę występują. Na etapie planowania, sięgając do roku 2022, tych źródeł 
finansowanie nie było dlatego Zarząd proponował finansowanie kredytem. W trakcie realizacji 
budżetu, a także wynikiem rozliczenia budżetu lat poprzednich te środki się pojawiły. Zarząd 
prowadzi działania oszczędnie i racjonalnie w związku z tym przeznaczył te zaoszczędzone 
pieniądze na pokrycie wydatków inwestycyjnych, nie planując dodatkowych kredytów. Mając 
na uwadze to, iż obsługa długu kosztuje, Powiat stara się racjonalnie te środki wydawać, jeżeli 
nie ma takiej potrzeby, to kredytu się nie zaciąga.   
 

Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję 
i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Olsztyńskiego na lata 2023-2037.  
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Waldemar 
Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna 
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Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Janusz Radziszewski, Krystyna 
Szter, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (8) 
Jan Dowgielewicz, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Jacek 
Szydło, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty. 
 

 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2023-2037 (druk nr 320). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Waldemar 
Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz 
Radziszewski, Krystyna Szter, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Szczypiński 
BRAK GŁOSU (1) 
Jan Dowgielewicz 
NIEOBECNI (6) 
Ewa Dutka, Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Artur 
Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/430/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Olsztyńskiego na lata 2023-2037. 

Załącznik nr 16 
 
 
Pkt 8. Gospodarowanie mieniem Powiatu. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o uzasadnienie zmian w uchwale 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w obrębie Maróz 
i Królikowo gmina Olsztynek. Pan Przewodniczący poprosił pana Starostę o zabranie głosu.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że uchwała dotyczy wykupu nieruchomości związanej 
z pasem drogowym. Jest to potrzebne, by uregulować prawne zakresy. Trzeba odkupić 
poszczególne kawałki nieruchomość po to, aby pas drogowy miał odpowiednią szerokość. 
Pan Starosta poprosił o przyjęcie proponowanej uchwały. 
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Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki pana Lecha 
Nitkowskiego o przedstawienie opinii komisji.  

Pan Lech Nitkowski powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Jerzy Laskowski zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w obrębie Maróz 
i Królikowo, gmina Olsztynek. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (5) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Gospodarki został przyjęty. 
 

 Następnie pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w obrębie Maróz 
i Królikowo, gmina Olsztynek (druk nr 321). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (5) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/431/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w obrębie 
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Maróz i Królikowo, gmina Olsztynek. 
Załącznik nr 17 

 
Pkt 9. Udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego. 
 

Pan Jerzy Laskowski powiedział, że w tym punkcie porządku obrad będzie 
procedowana uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu 
Olsztyńskiego na realizację zadań publicznych o charakterze ponadgminnym polegających na 
organizacji i przeprowadzeniu imprez mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu 
i promocji Powiatu Olsztyńskiego w roku 2023 (druk nr 322). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że zgodnie z uchwałą mówiąca o tym, że Powiat 
wspomaga gminy w zakresie zadań promocyjnych dotyczących imprez o charakterze 
ponadgminnym jest przygotowany projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 
Pan Starosta przedstawił uzasadnienie i poprosił o przyjęcie projektu uchwały. 

Pan Jerzy Laskowski  poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji?  
 
 Ponieważ głosów w dyskusji nie było Pan Przewodniczący zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań publicznych 
o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji i przeprowadzeniu imprez mających 
duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu Olsztyńskiego w roku 2023. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (5) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 
 Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań 
publicznych o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji i przeprowadzeniu 
imprez mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu Olsztyńskiego 
w roku 2023 (druk nr 322). 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
NIEOBECNI (5) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Artur Wrochna 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/432/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na 
realizację zadań publicznych o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji 
i przeprowadzeniu imprez mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i 
promocji Powiatu Olsztyńskiego w roku 2023.  

Załącznik nr 18 
 
 
Pkt 10. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o uzasadnienie projektu uchwały 
w sprawie powierzenia Gminie Purda realizacji zadania pn. ,,Wykonanie dokumentacji 
projektowej na przejście dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1464N w miejscowości 
Prejłowo’’.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że Wójt Gminy Puda – pani Teresa Chrostowska 
wystąpiła z potwierdzeniem, że gmina chce wykonać na własny koszt dokumentację 
projektową na przejście dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1464N w miejscowości 
Prejłowo. Pan Starosta uzasadnił projekt uchwały i poprosił o jego przyjęcie.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki pana Lecha 
Nitkowskiego o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Lech Nitkowski powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 

 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było Pan Przewodniczący zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Purda realizacji zadania pn. ,,Wykonanie dokumentacji projektowej 
na przejście dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1464N w miejscowości Prejłowo’’. 
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jerzy Tytz 
NIEOBECNI (6) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jarosław Wolak, Artur 
Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 
 Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie powierzenia Gminie Purda realizacji zadania pn. ,,Wykonanie dokumentacji 
projektowej na przejście dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1464N w miejscowości 
Prejłowo’’. 
 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jerzy Tytz 
NIEOBECNI (6) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jarosław Wolak, Artur 
Wrochna 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/433/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. w sprawie powierzenia Gminie Purda realizacji zadania pn. ,,Wykonanie 
dokumentacji projektowej na przejście dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1464N 
w miejscowości Prejłowo’’.  

Załącznik nr 19 
 
 
Pkt 11. Ustalenie stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o uzasadnienie projektu uchwały 
w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

Pan Andrzej Abako powiedział, że uzasadnienie do uchwały przedstawi pan Dariusz 
Jasiński - dyrektor Powiatowej Służby Drogowej. 
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Pan Dariusz Jasiński powiedział, że projekt uchwały dotyczy drobnej zmiany 
w poprzedniej uchwale odnośnie stawek za zajęcie pasa drogowego. Zmiana wynika z sugestii 
wykonawcy, który zwrócił uwagę na to, że w ustawie o drogach publicznych jest dodatkowy 
zapis odnoszący się do prac drogowych, które są związane z infrastrukturą telekomunikacyjną. 
Pan Jasiński uzasadnił projekt uchwały.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki pana Lecha 
Nitkowskiego o przedstawienie opinii komisji. 
 Pan Lech Nitkowski powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 

Pan Jerzy Laskowski zwracając się do pana dyrektora zapytał, kiedy będzie potrzebna 
uchwała, ponieważ w uchwale jest zapis, że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 
dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym. Uchwalenie przez Radę Powiatu nie kończy 
procedury.  

Pan Dariusz Jasiński odpowiedział, że na wydanie decyzji, która będzie opierała się 
na ustalonych w uchwale stawkach PSD ma jeszcze czas.  
 

Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było Pan Przewodniczący zarządził 
głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jerzy Tytz 
NIEOBECNI (6) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jarosław Wolak, Artur 
Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
 

Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
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Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jerzy Tytz 
NIEOBECNI (6) 
Marcin Frączek, Iwona Plaskota, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jarosław Wolak, Artur 
Wrochna 
 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XLIII/434/2023 z dnia 21 czerwca 
2023 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

 
Załącznik nr 20 

 
 
Pkt 12. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował radnych, że: 
– z Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny w Lidzbarku 

Warmińskim wpłynęło sprawozdanie z działalności Nadzoru Wodnego w Lidzbarku 
Warmińskim za rok 2022 (stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 
Pan Jerzy Laskowski opowiedział o spotkaniu w Niemczech w Osnabrück, na którym 

był razem z Wicestarostą Joanną Michalską-Redą.  
Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Andrzej Abako poinformował, że właśnie wpłynęła informacja dotycząca szpitala 

w Biskupcu odnośnie tego, iż trafi tam sprzęt za ponad 600.000 zł. Do szpitala w Dobrym 
Mieście też trafi sprzęt, ale nie wiadomo jeszcze na jaką kwotę.  

Pani Krystyna Szter podziękowała pani Wicestaroście za organizację kongresu kobiet.  
Pan Jan Dowgielewicz zapytał, kto wnioskował o przeniesienie na inny termin 

spotkania w Jonkowie? 
Pan Andrzej Abako odpowiedział, że spotkanie było przygotowywane 

na poniedziałek, ale w piątek otrzymano informację, że będzie premier w sprawie Smolajn, 
w związku z tym poproszono wójta o przełożenie spotkania na następny poniedziałek. 
Spotkanie odbędzie się 26 czerwca.  

Pan Jerzy Laskowski zwracając się do pana Starosty poprosił o pracę słów w sprawie 
wizyty ukraińskich partnerów i niemieckich partnerów.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że Rada Powiatu podjęła uchwałę o tym, że Powiat 
Olsztyński podpisze partnerstwo z Powiatem Rówieńskim. Obwód Rówieński ma podpisane 
porozumienie z Marszałkiem Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Pan Starosta 
opowiedział o planach organizacyjnych związanych z przyjazdem delegacji ukraińskiej w celu 
podpisania porozumienia o współpracy partnerskiej pomiędzy Powiatem Olsztyńskim 
a Rówieńską Radą Rejonową. Pan Abako przedstawił także plany dotyczące wizyty delegacji 
niemieckiej, która przyjedzie do Polski we wrześniu. Pan Starosta powiedział, że wizyta 
związana jest z wyborami komunalnymi w Niemczech i nowymi członkami rady, którzy zostali 
wybrani do rady w Osnabrück. Wizytę planuje się od 6-10 września.  

Pan Zbigniew Szczypiński poprosił o informację powyborczą odnośnie Osnabrűck. 
Radny poruszył także temat wyposażenia w panel płatniczy zamiejscowych wydziałów 
komunikacji, gdyż jest problem z dokonaniem opłat. 
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Pan Marian Piwcewicz zwracając się do pana Starosty poprosił o przesłanie 
z wyprzedzeniem informacji o planowanych imprezach. 
 

Więcej głosów w dyskusji nie było w związku z powyższym pan Jerzy Laskowski 
zakończył omawianie 12 punktu porządku obrad.  
 
 
Pkt 13. Zamknięcie obrad Sesji. 
 

Pan Jerzy Laskowski zamknął obrady XLIII sesji Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 
21 czerwca 2023 r.  
 
 
 
Protokołowali: 
Bożena Ginc 
Marta Kuczyńska 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Lista pracowników starostwa i gości na XLIII Sesji Rady Powiatu. 
3. Porządek obrad.  
4. Uchwała Nr XLIII/422/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno – finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 
5. Uchwała Nr XLIII/423/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno – finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
6. Uchwała Nr XLIII/424/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku 

o wyrażenie zgody na dokonanie cesji wierzytelności Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu. 

7. Uchwała Nr XLIII/425/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku 
o wyrażenie zgody na dokonanie cesji wierzytelności Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu. 

8. Uchwała Nr XLIII/426/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie udzielenia Zarządowi 
Powiatu w Olsztynie wotum zaufania za 2022 rok. 

9. Uchwała Nr XLIII/427/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie rozpatrzenia 
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Olsztyńskiego za 2022 rok. 

10. Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
Nr RIO.VIII-0120-156/23 z dnia 13 kwietnia 2023 roku w sprawie wydania opinii 
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Olsztynie sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Powiatu Olsztyńskiego za rok 2022. 

11. Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Powiatu Olsztyńskiego 
za 2022 roku. 

12. Wniosek w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2022 r.  

13. Uchwała Nr RIO.VIII-0120-248/23 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 31 maja 2023 roku w sprawie zaopiniowania 
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wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Olsztynie o udzielenie absolutorium 
Zarządowi Powiatu w Olsztynie z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 2022. 

14. Uchwała Nr XLIII/428/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie udzielenia Zarządowi 
Powiatu w Olsztynie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu za 2022 rok. 

15. Uchwała Nr XLIII/429/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. 

16. Uchwała Nr XLIII/430/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023 – 2037. 

17. Uchwała Nr XLIII/431/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości położonych w obrębie Maróz i Królikowo, gmina Olsztynek. 

18. Uchwała Nr XLIII/432/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań publicznych 
o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji i przeprowadzeniu imprez 
mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu Olsztyńskiego 
w roku 2023. 

19. Uchwała Nr XLIII/433/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie powierzenia Gminie 
Purda realizacji zadania pn. ,,Wykonanie dokumentacji projektowej na przejście 
dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1464N w miejscowości Prejłowo’’. 

20. Uchwała Nr XLIII/434/2023 z dnia 21 czerwca 2023 r. w sprawie ustalenia stawek 
opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

21. Pismo z dnia 15 czerwca 2023 r. znak BI.4.3.0411.1.2023.DK z Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny w Lidzbarku Warmińskim 
- Sprawozdanie z działalności Nadzoru Wodnego w Lidzbarku Warmińskim za rok 
2022. 
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